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Vragen
Afgelopen week vond een steekpartij plaats aan het appartementencomplex aan de Nijeveldsingel 
in de wijk Hoograven. Onder bewoners leeft het vermoeden dat de steekpartij het gevolg is van 
een drugsruzie. Bewoners van het appartementencomplex ervaren al langere tijd overlast van 
dak- en thuislozen en voormalig drugsverslaafden.1 Zij geven aan zich angstig en onveilig te 
voelen in hun eigen woonomgeving. Ook Portaal erkent dat er veel overlast is. De CDA-fractie wil 
dat de rust in het appartementencomplex terugkeert en heeft de volgende vragen:

1) Kunt u ingaan op de toedracht van de steekpartij aan de Nijeveldsingel op dinsdag 24 
augustus? 

2) Hoe kan het dat vanuit bewoners een link wordt gelegd tussen de overlast en de 
toegewezen woningen aan de Tussenvoorziening, terwijl Portaal aangeeft dat er maar een 
klein aantal meldingen in die richting wijst? Waardoor wordt de overlast dan veroorzaakt?

3) Op welke manier zullen de klachten van bewoners serieus worden genomen?
4) Op welke manier wordt opgetreden tegen overlast in en om het appartementencomplex, 

onder andere als gevolg van drugsgebruik, zodat de rust kan terugkeren? 
5) Bent u bereid met Portaal en andere betrokken partijen in gesprek te gaan om te kijken op 

welke manier de overlast kan worden teruggedrongen?

1 https://www.ad.nl/utrecht/steekpartij-topje-van-de-ijsberg-in-flat-in-hoograven-het-is-hier-geen-leven-meer~ad864fa11/


